
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 19.03.2015 od 18:00 do 

19:30 hodin ve společenské místnosti kabin SK Markvartice 

  

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Radek Burian, Ing. Petr Hodboď, 

Jaroslav Flieger, Jiří Zach, Alice Mitrušková 

 

Omluveni byli: Ing. Libor Kunte, Hana Didíková, Jan Ihnát 

 

 

01 - Návrhová komise 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení: Radek Burian, Jiří Zach, Alice 

Mitrušková. 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

02 – Schválení programu zasedání 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice 

v roce 2015. 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

03 – Kontrola plnění úkolů z 1. zasedání Zastupitelstva obce 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 1. zasedání Zastupitelstva obce 

Markvartice dle důvodové zprávy viz. příloha 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

04 – Úprava plochy – dětské hřiště u bytovek č.p. 387, 388, 389 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu dětského hřiště dle důvodové zprávy u bytovek č.p. 387, 
388, 389 na p.p.č. 1816/1 v k.ú. Markvartice. Dětské hřiště bude vybudováno z finančních 
prostředků obce Markvartice.  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

05 – Obecně závazná vyhláška o odpadech 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o odpadech, které stanovuje systém 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, odstraňování komunálního odpadu, systém nakládání se 
stavebním materiálem. Obecně závazná vyhláška nabývá platnost od 20.03.2015. 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

06  –  Podmínky pro užívání mobilních a internetových služeb  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu Podmínek pro užívání mobilních a internetových služeb, 
které nabývají platnost od 01.05.2015 viz. příloha. 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

07 – Záměr směny pozemku p.p.č. 364/1 a 364/3 v k.ú. Markvartice 



Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny pozemku p.p.č. 364/1 a 364/3 v k.ú. Markvartice. 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
08 – Záměr pozemků k pronájmu 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu pozemků, kterým byl ukončen pronájem dne 

31.12.2014. Jedná se o pozemky p.p.č. 372/6 o výměře 167m², p.p.č. 368/7 o výměře 147m², 
p.p.č. 1224/1 o výměře 755m², p.p.č. 1225/1 o výměře 1538m², p.p.č. 1225/2 o výměře 

1872m²p.p.č. 1225/3 o výměře 1490m², p.p.č. 1602 o výměře 47m², p.p.č. 2875/3 o výměře 

183m², p.p.č. 372/1 o výměře 199m², p.p.č. 372/5 o výměře 244m². 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
09 –  Záměr připojení internetu na optiku – firma SITEL 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr připojení internetu na optiku dle cenové nabídky firmy SITEL.  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
10 – Dotace bioodpad 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace na techniku potřebnou k 
zajištění likvidace bioodpadu ve výši 985.000,- Kč bez DPH, 10% z celkové částky bude 
spoluúčast obce Markvartice.  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel.  

 
11 – Studie nového OÚ, hasičské zbrojnice a veřejných  prostranství  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje zadání studie nového OÚ, hasičské zbrojnice a veřejného 
prostranství v cenové nabídce 59.000,- Kč bez DPH dle nabídky AUA – Agrourbanistický ateliér 
Praha 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
12 – Rozpočtová změna č. 1/2015 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtovou změnu č. 1/2015 – dle důvodové zprávy. 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
13 – Zhotovení 2 ks zpomalovacích retardérů 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhotovení dvou zpomalovacích retardérů na místních 
komunikacích p.p.č. 2875/1 a p.p.č. 2884 u Bednářů a Burianů 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
14 – Záměr prodeje části pozemku p.p.č. 2864/1  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p.p.č. 2864/1  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
15 –  Podání žádosti dotace klubu KOTVA a TJ SK Markvartice 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí podání žádosti KÚ o dotaci pro klub KOTVA na provoz letního 
příměstského tábora a TJ SK Markvartice na soustředění malých fotbalistů.  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
 

 



DISKUZE 

pí Tůmová – má dotaz na Radka Buriana – proč retardér u vás? U nás v ulici jezdí také 

rychle. Kdy budeme mít veřejné osvětlení?  

R. Burian – retardér není můj. Vy jste si v ulici dali polystyrén, s nápisem Pozor děti. 
Pí. Číhová – polystyren tam dala paní z Habartic, aby dávali pozor na děti 
starosta – retardéry budou další, není to, tak že tady budou a jinde už ne 
pí. Číhová – na spodní část Markvartic kašlete 
p. Jakeš ml. – směrem k rybníku (u kravína) by bylo také vhodné umístit retardér 
starosta – můžeme se o tom pobavit 
p. Flieger st. – pan Koubek tu není, ale pověřil mě, že by chtěl také retardér. Na co u 
Bednářů, když tam projede jedno auto za týden. 
starosta – rekce na žádost p. Koubka, bude se opravovat jídelna na ZŠ a chceme dát 
k mostu na úplný zákaz vjezdu ke škole, vznikne malé parkoviště vedle A. Svobody a upravit 
uličku kolem p. Mazury 
pí. Číhová – a co zásobování? 
starosta – k jídelně zákaz vjezdu pro zásobování nebude  
pí Pacovská -  k tomu kompostování – pokud bude kompostárna u hřbitova, odveze tam 
každý všechno. Několika lidem jsem říkala, že se to nesmí dávat do popelnice a oni to 
nevědí, nečtou noviny na schůze nechodí. Co se stane, když to do popelnice nasypou? Já 
mám svůj kompost, do popelnice nic neházím, ale všechen bordel si brát nebudu. Aby se 
nestalo, že nám nevyvezou popelnice, když je máme společné. 
starosta -  co se týká kompostárny jako takové bude u hřbitova, druhé místo bude ve 
sběrném dvoře, u bytovek č.p. 375, 376, 377 a 387, 388, 389, případně na dalších místech, 
ale nesmíme jich mít moc, jednalo by se o kompostovací sila, kde by to z nich zaměstnanci 
odváželi do komunitní kompostárny. V případě, že budou do kompostů lidé házet, co tam 
nepatří, sila odebereme a komunitní kompostárna bude pod zámkem  
K. Vorlíček – tady byly problémy, když se sváželi lidem popelnice, kdo se nimi bude tahat? 
starosta – popelnice na bio odpad nebudou, pouze tři svozová místa sil 
K. Vorlíček – kam z toho půjde ta močka?  
starosta – lidé z blízkého okolí sil to tam dají, přijedou zaměstnanci a odpad vyvezou 
K. Vorlíček - když se sekalo hřiště, házelo se to na rok hřiště a smrdělo to 
starosta – je to nová věc, musíme vyzkoušet 
pí Tůmová – můžeme mít své komposty 
starosta – samozřejmě 
pí Číhová – co lampy? 
starosta – máme to v plánu, je nakoupený materiál, ale nechci slibovat, kdy budete napojeni, 
ale chceme to udělat co nejdříve 
Petr Hodboď – nebyly sloupy 
p. Měkota – vy jste říkal (pozn. Petr Hodboď), že se sloupy potřebovat nebudou, že to dáte 
na ty, co tam jsou 
P. Hodboď – bylo to nepochopení, sloupy u vás zůstanou, ale od pí Kočí nahoru k pí 
Tošovské se musejí udělat, tam se to napojuje 
starosta – budete přepojeni zpět a bude svíti na Markvartice celou noc  
p. Měkota – proč je to napojeno na Horní Habartice? 
Petr Hodboď – historie je jasná, bylo to napájené od nádraží, potom nás pí Tošovská 
požádala, abychom odstranili z jejího pozemku sloupy, my jsme slíbili, že do konce srpna 
sloupy VO odstraníme, to jsme splnili, akorát sloupy co jsme objednali, nebyly ve výrobě a tři 
měsíce trvalo, než nám je dodali 
starosta – v průběhu jara, to budete mít hotové 
p. Hakl – nebylo by dobré v létě svoz TDO jednou za 14 dní? Já mám většinou půl popelnice. 
Když to vezmu plechovky dám jin, plast dám jinam, tetrapaky dám jinam ... Pokud mají lidé 
místo v popelnici, tak tam budou házet vše i trávu. Bude to u hřbitova oplocené? 
starosta – ano, bude to oplocené a ještě bychom tam chtěli udělat nějakou výsadbu 
p. Hakl – bude to zamčené nebo odemčené 



starosta – zatím otevřené 
Petr Hodboď – jen doplním 14 dní denní svoz TDO, buďte rádi, že se tady za posledních 6 
nebo 8 let neobjevila žádná černá skládka, máme vyvážení popelnic tak, že je neomezený i 
sběrný dvůr. Tento krok by byl cesta zpět.  
pí Komárková – my jsme pětičlenná rodina a máme čtvrtku popelnice za týden, protože jsem 
zvyklý třídit, tak proč není žádná motivace, aby lidé třídil odpad 
Petr Hodboď – je to velký plán motivovat lidi, aby se třídilo víc a víc 
pí Komárková – lidé nemají motivaci třídit odpad, my třídíme z vlastní vůle  
pí Tošovská – kdy bude cesta od p. Buriana kolem pí Bartoníčkové, tam ty nové výstavby 
jsou tak šílené, dneska tam začali zase pracovat na základech na nový dům, není zvykem, 
ani u jednoho stavebníka, aby si po sobě cestu očistili, když vyvážejí hlínu   
starosta – do té doby co se tam bude stavět, můžeme cestu nějakým způsobem opravovat 
např. broušenkou, ale nemůžeme tam udělat žádnou asfaltovou cestu, protože by to těžkými 
auty rozlámali 
pí Tošovská – do kdy tam budou stavět? Musejí mít stavební povolení. 
starosta – to nevím do kdy budou stavět a stavební povolení si mohou nechat prodloužit 
p. Měkota – na jednom pozemku je v létě tráva, že tam není vidět, měli byste majitele oslovit, 
aby si to posekal 
pí Milichovská – vy jste říkali, že je vícero studií, můžete mi říct, jak je  finančně náročná 
konkrétně studie na  objekt KOVOS- úřad? 
starosta – ano, dnešní odhlasovaná studie na OÚ, hasičská zbrojnice, prostranství je 
59.000,- Kč bez DPH 
pí Milichovská – počítáte s dalšími studiemi? 
starosta – ano, počítá se s těmito pozemky, pod Mirkem Milfaitem, postupně studie zadáme 
pí Milichovská – říkali jste, že se bude žádat o dvě dotace za Kotvu a za TJ Markvartice, 
žádáme pod hlavičkou obce nebo je o dotaci požádáno jménem složky? Jaká je spoluúčast? 
starosta – žádáme jako obec a spoluúčast je 30% 
pí Milichovská – a spoluúčast jde za obcí nebo se podílejí na financování „spoluúčasti“ 
složky? 
starosta -  bavili jsme se o tom, že TJ i Kotva by se z příspěvků podíleli 
pí Milichovská – pochopila jsem dobře ohledně v Podmínkách o mobilních službách, že 
pokud bude občan evidováno trvalé bydliště v obci, ale nebude tady bydlet, bude mít nárok 
na SIM kartu? 
starosta – my jsme se snažili to specifikovat nějakým jednoduchým způsobem a domluvili 
jsme se na tom, že na SIM má občan nárok,  pokud má v obci vedený trvalý pobyt a zároveň 
platí TDO v obci. 
pí Milichovská – je to pevná podmínka? 
starosta – můžou se zde vyskytnout výjimka, ale dle daných Podmínek o výjimce rozhodnu já 
starosta – ano, do 30.4.2015  
pí Milichovská – proběhne na základě dnešní změny podmínek revize smluv na mobilní 
služby? 
starosta – ano, lidé, kterých se to týká, budou upozorněni, aby se zařídili do konce dubna 
jinak  
pí Milichovská – budou mé připomínky k minulému zápisu zapracovány?  
starosta – ano, připomínky budou zapracovány, pořídili jsme diktafon z důvodu lednového 
zasedání, kdy byl poprvé v historii dán zápis na webové stránky a byly k tomu připomínky, že 
není dostatečný a zapisovatelka měla k dispozici celý průběh z VZZO 
p. Tulka – bude také zapracováno v Podmínkách o mobilních službách, aby někdo 
opakovaně nedlužil? 
starosta – ano, SIPO chodí s 1,5 měsíčním zpožděním, v momentě, kdy zjistíme, že vznikl 
dluh, následně zavoláme dlužníkovi, dáme mu termín, v případě, že nepřijde, dojde 
k úplnému odpojení a nebude možnost znovuzapojení do výhod 
Z. Klíma – proč nezodpovídají na otázky občanů i další zastupitelé? 
starosta – jestli chceš slyšet někoho jiného, tak se zeptej dotyčného zastupitele, oni ti 
odpovědí 



J. Bartiš – vznikl nějaký posun ohledně pozemků (náhon), pořád se říká, jedná se o tom, 
chápu, že to složitá situace. Nejsem jediný, kdo by to chtěl mít už vyřešené 
P. Hodboď – pozemek je ÚZSVM a po loňském jednání, tento úřad je bez financí, v Děčíně 
ho zrušili je v Ústí na Labem, komunikace bude ještě o to složitější a náhon je pozemek až 
k Miščíkům 
J. Kopecký – proč pozemek nedají obci? 
P. Hodboď – my jsme chtěli, aby nám ho za korunu převedli, že se s tím vypořádáme  
J. Bartiš – mám pozemek cca 20m2, využívám ho, ale není můj 
P. Hodboď – využívej ho dál do té doby, než se to vyřeší 
J. Kopecký – bude pořádat obec na 1. května výlet na kolech? 
starosta – jsme domluveni, obec nebude pořádat tuto akci 
P. Hodboď – domluvili jsme se, zájemci o tuto akci nepřijdou, výjezd zorganizujeme v užší 
partě a 1.5.  na kolech v 9 hodin vyjedeme 
J. Kopecký – kdy vyjde nový Markvartický zpravodaj? 
starosta – ještě není stanovené datum 
pí Komárková – kdo zpravuje webové stránky obce? 
starosta -  v současnosti to dělám já a moje manželka, dneska jsme se domluvili, že bychom 
to dělali ještě s A. Mitruškovou 
pí Komárková – některé akce, tam jsou uveřejněné a některé ne 
starosta – konkrétně, prosím 
pí Komárková – konkrétně Ples sportovců 
starosta – Šibřinky tam nebyly, to víme, bylo avizováno ve Zpravodaji 
pí Komárková – do kdy se mají platit odpady? 
starosta – do konce května 
P. Culek – myslím si, že je to stejné jako se Zpravodajem, kdo chce oznámit, že se něco 
bude konat, stačí poslat emailem nebo donese osobně 
J. Flieger – klub Kotva pořádá 27.3. brigádu u školy od 14 do 17 hodin, kdo chce přijít, 
budeme rádi, občerstvení zajištěno 
M. Milfait – dneska se nahrává, tak se budu mírnit, chtěl bych se zeptat pana starosty, vidím 
tady i předsedu Trianglu, kdo dal povolení vykácet nějakou mýtinu, kvůli nějakému Trianglu. 
Vznikal tam paseka, myslím si, že je to naprosto zbytečné. Jak to, že o tom nevěděl lesní 
hospodář. Jak je tohle možné, kdo dovolil vykácení lesa. 
P. Hodboď – já budu reagovat, s pane Hálkem jsem mluvil, projednali jsme to dneska 
všechno. Panu Hálkovi jsem nabídl spolupráci i dál, že tam se tam výsadba obnoví, teď to 
byly pouze nálety, tak abychom se tam dostali. Vzniká tam takové malé zázemí, dneska měli 
přijít i zástupci myslivců, tak abychom se domluvili na spolupráci, vznikne tam malý posed a 
posezení. Jít se projít na nejvyšší bod Markvartic. Je tam značená cesta, lavičky s panem 
Hálkem jsme domluveni a souhlasil, uděláme reciprocitu. V sobotu 28.3. se tam pořádá 
brigáda, vytaháme tam staré pletivo co tam je. 
M. Milfait – proč to řešíte až po tom? Lesní hospodář nedal žádné vyjádření. 
J. Kopecký – my jsme žádali pana starostu, starosta o to věděl 
starosta – ano, věděl jsem o tom 
J. Kopecký – majitel pozemku je obec 
M. Milfait – jak si to vy, jako nějaká skupina můžete dovolit? 
starosta – Triangl by za mnou s tím, že tam jsou náletové dřeviny a že je pokácí 
J. Kopecký – všechno máme nafoceno (před i po) pokud bude chtít p. Milfait ukázat, není 
problém 
M. Milfait – kde je to dřevo? 
J. Kopecký – dřevo se dalo do obce, pomohli jsme to naložit a odvezlo se to 
M. Milfait – a nafta a traktor platíte? 
starosta – ne, já jsem to povolil 
J. Kopecký – vždy je to cesta tam a cestou zpět jede plně naložený a nakládáme to my a 
zadarmo, naložili jsme asi 100m obecního pletiva a na to se naložil celý vozík dřeva 

starosta – o všem vím, dovolil jsem to i o dřevě na lavičky (pozn. 1,6 m³) jen jsem řekl, že se 

převozy budou konat mimo pracovní dobu zaměstnanců, přišel s tím i Vlasta Nerad sám, že 
práce mají dost, nebrání se pomoci, ale jen mimo pracovní dobu 



J. Kopecký – dneska jsme tam dali s Jindrou Švihnosem lavičky a je tam opravdu nádherný 
výhled až do Německa. Kdo má rád turistiku, tak se tam běžte podívat, opravdu to stojí za to. 
R. Tulka – já bych jen navázal. S panem starostou jsme vždy domluveni, nikdy bychom si 
nedovolili těžit dřevo bez dovolení, jako to tak dělali jiní, všechno je oficiální. Kdo budete 
chtít, tak na Velikonoční pondělí se tam půjdeme podívat sraz ve 13 hodin na křižovatce u 
Kopeckých.  
M. Milfait – mám tady zápisy, kdy jsme chodili s p. Kopeckým po lese a dělali jsme zápisy, že 
nutné dělat probírky, nějaké pětileté plány a ty nejsou dodneška udělané. To je přednější 
dělat nějaká mýtina, když tyto plány měly být dávno hotové. Petr o tom ví, mám pravdu? 
P. Hodboď – toto nedělají pracovníci obce, nářadí je všechno naše půjčený je jen traktor 
J. Kopecký – toto je úplně něco jiného 
M. Milfait – mě jen mrzí, že obecní les je v bordelu, říkám pravdu Honzo? 
J. Kopecký – ta prořezávka měla být dávno, ale toto je o něčem jiném 
starosta – toto jsou dvě odlišné věci, je to akce spolku a probírky – máme tady i nabídku 
kluků na samotěžbu, ale zatím je to jen návrh, ale žádné stroje do lesa pouštět nechceme 
 
Starosta obce poděkoval všem 43 přítomným a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce, které se bude konat v dubnu. 
 
Z jednání Zastupitelstva obce Markvartice se pořizuje zvukový záznam, který si bude možné 
poslechnout na www.markvartice.cz , po vyřešení technického umístění a schválení nového 
jednacího řádu. 
 
 
Zapisovatel: Alice Mitrušková 
 
Návrhová komise:       Radek Burian, v. r. 
        
       Jiří Zach, v. r. 
 
       Alice Mitrušková, v. r. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Petr Hodboď, v. r. 
 
       Jaroslav Flieger, v. r. 
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, v. r. 
 
 
Starosta      Tomáš Renka, v. r.  
 
V Markvarticích dne 24.03.2015  

http://www.markvartice.cz/

